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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:687 Säkerhetsbrister på Lantmäteriet

Regeringskansliet informerades i slutet av mars 2024 om allvarliga 
säkerhetsbrister på Lantmäteriet, inklusive läckor av sekretesskyddad 
information. Trots detta framgår det att regeringen inte vidtog några konkreta 
åtgärder förrän i december 2024, då beslut fattades om att tillsätta en utredare 
och stärka den interna styrningen och kontrollen på myndigheten. Under dessa 
månader rapporterades omfattande konsekvenser för samhällsbyggnad och 
samhällsekonomi, men regeringen verkar ha avstått från att agera.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till statsrådet Andreas 
Carlson:

 

Varför vidtog statsrådet och regeringen inga konkreta åtgärder mellan mars och 
december 2024, trots att säkerhetsbristerna på Lantmäteriet bedömdes som 
allvarliga och samhällsskadliga?

………………………………………

Denis Begic (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-16
Besvaras senast
2025-01-22 kl. 12.00


